



DATA-SHEET

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	PA0258 3 000 42	Chemical Name: 化学名称	Para-tert-octylphenol formaldehyde resin 对-叔-辛基苯酚甲醛树脂
Trade Name: 商品名称	Anchoring Resin 203 增粘树脂 203	CAS No.: CAS 编号:	26678-93-3
Synonym 同类名称	SP1068		

Product Information: 产品资料

***Specification 规格

Appearance (visual inspection): 外观(目测)	Buff or dark amber granule 浅黄色至深琥珀色颗粒	Softening Point °C 软化点°C	86-99
Ash content (%) ≤: 灰份% ≤	0.50	Loss on drying%(65°C) ≤ 加热减量%(65°C) ≤	0.50
Hydroxymethyl content% 羟甲基含量%	1.0	Acid number (mgKOH/g) 酸值(mgKOH/g)	55±10

***Typical Properties 主要特性

Anchoring Resin 203 is a thermoplastic reactive p-alkyl-phenol formaldehyde resin. It is soluble in toluene chloroform ,butanone and ect. It has many excellent properties. It can be used as anchoring agent. Besides, it also used as plasticiser and softener.	增粘树脂 203 是一种热塑性烷基酚醛树脂，它溶于甲苯，氯仿，丁酮等溶剂，它具有良好的性能。除用作增粘剂外，还具有增塑剂和软化剂的作用。
---	--

***Recommended Applications 应用推荐

The effect of increasing viscosity is better than petroresins; it is widely used as anchoring agent for nature rubber and synthetic rubber. It mainly used by producing tyre, conveyer belt, rubber tube, wire and cable.	其增粘性能优于石油树脂，所以被广泛的用作天然橡胶和合成橡胶的增粘剂。主要用于制造轮胎，输送带，胶管，电线电缆。
---	---

***Handling and Storage recommendations 推荐使用和存储条件

The product should be stored in the dry and cooling place with good ventilation and should be avoiding hot and sunshine.	应储存在阴凉、干燥、通风良好的地方。包装好的产品应避免阳光直射。
--	----------------------------------

***Package 包装

Bag: 25kg/bag 包装: 25kg/bag	Pallet(1.1*1.1*0.1): 700kg/P 托盘(1.1*1.1*0.1): 700kg/P
-------------------------------	--